
 

 

  

 

REFERAT 
  
 

Bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Favrholmvænget den 25. ja-

nuar 2023 

 

Deltagere: Lene, Line, Jan, Anna, Arne og Gitte 

 

1. Valg af Referent 
 
Line 
 

2. Status på udvalg:  
a. Hjemmeside 

i. Skal vi have ny hjemmeside 
 
Foreningen har en midlertidig webmaster, og har derfor snarest muligt brug for 
en ny. Bestyrelsen skal opfordre interesserede til at melde sig. Der er i stort 
behov for det. 

 
ii. Oprydning/opdatering/sanering 

 
Oprydning i gamle dokumenter på hjemmesiden er så småt gået i gang. 

 
b. Gartner – 

i. status på gartneropgaven 
 
Den nye gartner er kommet fornuftigt i gang med vintervedligeholdelse. 
 

c. Affald 
 
Vi har fortsat intet hørt fra kommunen om ny affaldssorteringsordning. 
 

d. Legeplads  

i. opfølgning på legepladsgennemgang 

 

Arbejdet med at følge op på de mangler, som fremgår af den modtagne 

rapport er endnu ikke færdiggjort. Vi afventer lidt bedre vejr. 

 

Bestyrelsen v/Anna vil indhente tilbud på årligt tilsyn af legepladserne. 

 

e. Carporte 

 
Møde blandt carportejerne blev afholdt den 24. januar 2023. Det var et godt 
og konstruktivt møde. 1/4 af carportejerne var repræsenteret.  
 
Der var enighed om, at der er et stort behov for snarest muligt at komme i 
gang med vedligeholdelse af carportene. Der var derfor stor opbakning til at 
carportbidraget hæves til 500 kr halvårligt. Den endelige beslutning herom 
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skal tages på den kommende generalforsamling. Selv ved denne forhøjelse vil 
det tage en længere årrække at få vedligeholdt alle carportene. Det blev imid-
lertid vurderet, at 500 kr. halvårligt er smertegrænsen. 

 

f. YouSee 

Intet nyt 

 

g. Elbiler 

i. Status 

 

Bestyrelsen har bemærket, at beboerne har været gode til at holde plad-

serne til elbilerne frie til elbiler på trods af, at det ikke er skiltet. Bestyrel-

sen håber derfor, at vi kan undgå en udgift til at sætte skilte op herom. 

 

3. Henvendelser fra beboere siden sidst 

 

Intet nyt. 

 

4. Trafikchikane 

 

Der har været kontakt til kommunen om muligheden for at sætte den fore-

slåede trafikchikane op.  

 

5. Opsætning af skilte 

 

Det er planlagt, at de opsættes samtidig med, at manglerne udbedres på 

legepladserne. 

 

6. Status på Økonomi 

 

Kassereren gennemgik regnskabet for 2022. 

 

7. Generalforsamlingen 

a. Input til formandens beretning 

 

Der arbejdes på formandens beretning. 

 

8. Evt. 

 

- 


